
PROTOKOLL

fört vid sammanträde i Djurgårdens Idrotts
förenings styrelse den 21 april 1949 på 
Stadion.
Närvarande: S. Larson, G. Rinman, E. Exter
gren, Å. Dunér, K.-E. Nordlund, K. Liliequist.

§ 1. Ordf. Larson öppnade sammanträdet kl. 18.00.
§ 2. Protokoll från styrelsens sammanträden den 4 och 11 april upp

lästes och justerades i befintligt skick.
§ 3. Ordf. redogjorde för kontakten med de för det sökta SM-arrange

manget i Hammarbybacken 1951 utsedda kommittéledamöterna. I vän
tan på Skidförbundets beslut om DIF skulle få arrangemanget eller 
ej hade kommittén ännu ej trätt i verksamhet. Ordf. företedde 
Stadskollegiets utlåtande nr 44 - 1947 gällande upplåtelse av 
Hammarby skidbacke till DIF.

§ 4. Sekr. meddelade Fotbollstadions beslut att DIF t.v. ej kunde på
räkna flera än de redan erhållna 4 inträdeskorten till Råsunda
stadion men att frågan om ytterligare kort skulle bli aktuell, om 
DIF kvalificerade sig för div. I.

§ 5. Beslöts skrivelse till Svenska Gångförbundet med meddelande om att 
DIF enl. tidigare beslut utträtt ur förbundet och inte hade för 
avsikt att återinträda.

§ 6. Extergren redogjorde för bordtennissektionens ansökan om SM i 
bordtennis 1950, vilken ansökan bifallits av Sv. Bordtennisför
bundets VU efter lottning. Ev. kunde tänkas att beslutet skulle 
rivas upp av förbundets styrelse. I sammanhanget påtalade Dunér 
att sektionen utan sanktion av huvudstyrelsen ansökt om SM-täv
lingen. Beslöts att kalla sektionens styrelse till sammanträde 
med huvudstyrelsen den 2 maj. Extergren åtog sig sköta kallelsen.

§ 7. Rinman anmärkte på att föreningens SM-vinnare i bordtennis er
hållit fri förtäring vid årsfesten. Den för invitationen ansvarige 
framhöll att han utgått från att det var praxis, att svenska mäs
tare skulle bjudas på årsfesten. Antecknades, att bjudningen till
kommit i hastigt mod och att i fortsättningen huvudstyrelsen före 
årsmötet skulle avgöra om ev. inbjudninger till årsfesten.

§ 8. Beslöts att översända föreningens stadgar till Riksidrottsförbun
det i och för godkännande i enlighet med vid föreningens års
möte 1949 fattat beslut.

§ 9. Nordlund redogjorde för en del fotbollsaktualiteter, bl.a. fri
biljettfrågan sektionerna emellan. Beslöts att uppta denna fråga 
i PM för sektionernas arbetssätt.

§ lo. Beslöts att uppvakta Gottfrid Svensson med en minnesgåva på dennes 
60-årsdag. Extergren åtog sig att inköpa lämpligt presentfat.

§ 11. Fastställdes nästa styrelsemöte till den 2 maj och avslutades 
dagens sammanträde kl. 19.30.


